

批发供应翻领T恤 男装高品质POLO衫

产品名称	批发供应翻领T恤 男装高品质POLO衫
公司名称	上海标威针织服饰有限公司
价格	42.00/件
规格参数	品牌:BUNNYHOP 货源类别:现货 风格:POLO
公司地址	中国 上海市普陀区 上海市.普陀区长寿路28弄4号楼2703室 Email:biaoweizhzh
联系电话	86 021 63242356 13816826121

产品详情

品牌	BUNNY HOP	货源类别	现货
风格	POLO	图案	纯色/空白
领型	翻领	袖长	短袖
面料	全棉	适合季节	夏季、秋季
厚薄	普通	颜色	7色
尺码	S、M、L、XL、XXL		

这款精选全球最好的澳洲棉花，纤维超细、生长成熟、有韧性。经过精梳的整理加工，无细节毛羽，100%精梳棉的40支双股220克/平米的珠地网眼结构，紧密有弹性，经久不衰的珠地组织，颗粒饱满，不易变形。宽大门襟，两粒扣简洁大方；侧叉处理，是您休闲时尚的个性选择。蒸汽高压定型，保证版型和尺寸稳定性。采用当今美国最流行的花色设计，精致的细节做工，富有时尚感的设计风格，在传统的休闲风格中增添了时尚气息，让你紧跟世界的步伐。不一样的季节，也能拥有同样的精彩。

款式:袖口罗纹,前领是两粒纽扣,并有一粒备用纽扣,前后片开叉,前衣的长度比后衣的长度短3厘米.

尺寸表:(单位:厘米)

胸围前衣长 后衣长 袖长

s102687123

m1077073.523

l112727624

xl1177478.525

xxl122768125

this section selects the global best australia cotton, the textile fiber superfine, the growth mature, has toughness. after the comb reorganization processing, the non-detail feathers, 40 double strand 220 gram/square meter bead eyed structure which 100% fine comb cotton, close willowy, the unfailing bead organization, the pellet is full, is not easy to distort. spacious gate lapel, two grain of buckles succinct natural; leans fork processing, is your leisure fashion individuality choice. the steam high pressure finalizes, to guarantee the version and the size stability.

<dnt> </dnt>uses now the american most popular variety design, the fine detail work, the rich fashionable feeling"s design style, has increased the fashionable breath in the traditional leisure style, lets you follow close on the world the step. dissimilar season, can also have the same splendor.

<dnt> </dnt> design: the sleeve cuff luo grain, leading is two grain of buttons, and has a grain of spare button, around the piece spreads out, first clothes"s length compared to after clothes"s length short 3 centimeters.